
Ledamotsinitiativ om plan vid händelse av förgiftat 
vatten från VA-kollektivet. 
Vi kan idag 20231205 läsa att dom har fallit i målet om de drabbade i Kallinge 
som förgiftades av PFAS i det av kommunen levererade vattnet. Det levererades 
av det kommunala vattenbolaget Ronneby Miljöteknik. Domen säger att 
kommunen via bolaget ska kompensera de som drabbats. Då uppstår frågorna, 
vad gör vi i en likadan situation? Har vi tillräckligt med kunskap? Finns det en 
krisplan? Har vi tillräckliga ekonomiska resurser? Det behöver inte vara PFAS 
som förgiftar utan även annan påverkan kan resultera i förgiftat vatten 

 

Förslaget är då: 

att utreda om behovet finns och isåfall arbeta fram en plan för åtgärder vid 
händelse att förgiftning sker av vatten till VA-kollektivet. 

att utreda behovet av att bilda en fond för eventuella ersättningar av drabbade. 
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